
Protok61 Nr XXIV/12
 
sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe, odbytej w dniu 26 czerwca 2012 r.,
 

w sali posiedzen Rady Gminy im. Franciszka Matusiewicza
 
w Urzedzie Gminy Miejsce Piastowe.
 

1. Otwarcie obrad. 

Sesje XXIV otworzyl 0 godz. 900 i prowadzil jej obrady Przewodniczacy Rady Wiktor Skwara. 

W sesji uczestniczyli: 

- Marek Klara - W6jt Gminy, 

- Stanislawa Gawlik - Zastepca W6jta,
 

- Radni - wedlug listy obecnosci,
 

- Anna Hreczka - Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej,
 

- Lucyna Baran - Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej, 

- Ryszard Buczek - Dyrektor Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej 

w Miejscu Piastowym, 

- Malgorzata Kochan - Skarbnik Gminy, 

- Krzysztof Mercik - Sekretarz Gminy, 

- Agnieszka Mercik - Meier - Radca prawny, 

- Soltysi - wedlug listy obecnosci, 

- Mieszkaniec solectwa Glowienka - wedlug listy obecnosci. 

Listy obecnosci w zalaczeniu. 

Przewodniczacy Rady, na podstawie listy obecnosci, stwierdzil prawomocnosc obrad. 
Stan Rady wynosil 14 radnych. Nieobecny radny - Jerzy Wdowiarz. 

Przewodniczacy Rady przedstawil proponowany porzadek obrad XXIV sesji Rady Gminy (jak 
w zalaczeniu). Uwag i wniosk6w do porzadku obrad nie zgloszono. W wyniku glosowania zostal on 

przyjety jednoglosnie (14 glosow - za). 

Porzadek obrad przedstawial siS' nastepuiaco: 
1.	 Otwarcie obrad. 
2.	 Przyjecie protokolu z XXIII sesji. 

3.	 Sprawozdanie z dzialalnosci W6jta za okres miedzy sesjarni. 
4. Podejmowanie uchwal w sprawie: 

1) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miejsce Piastowe za 2011 rok 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2011 rok: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budzetu Gminy Miejsce Piastowe za 2011 rok, 

b) odczytanie uchwaly Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie sprawozdania 
z wykonania budzetu gminy za 2011 rok i zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Miejsce Piastowe 0 udzielenie absolutorium W6jtowi Gminy z tytulu wykonania budzetu 
gminy za 2011 rok, 

c)	 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy Miejsce Piastowe w sprawie wykonania budzetu 
Gminy za 2011 rok, 

d) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budzetu Gminy Miejsce Piastowe za 2011 rok. 

1 



2) udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy Miejsce Piastowe za 2011 rok;
 

3) 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce
 

Piastowe; 

4) zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok; 

5) przystapienia do sporzadzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

"Miejsce Piastowe - Anielska Gorka" w Gminie Miejsce Piastowe; 

6) Statutu Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Miejscu 

Piastowym; 

7) zatwierdzenia Regulaminu Rady Spolecznej Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu 

Opieki Zdrowotnej w Miejscu Piastowym; 

8) nadania nazw ulic bedacych drogami publicznymi w miejscowosci Nizna Laka; 
9) nadania nazwy drodze wewnetrznej w miejscowosci Miejsce Piastowe; 

10) okreslenia warunk6w odplatnosci za pomoc w formie posilku, 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

6. Zamkniecie obrad. 

If!"" Przystapiono do wyboru sekretarza obrad. 

Radny Andrzej Wilga zglosil na sekretarza obrad radnego Ryszarda Lenika, kt6ry wyrazil 

zgode na kandydowanie. Wiecej kandydat6w nie zgloszono, W wyniku glosowania wniosek zostal 

przyjety: 13 glosow - za, 0 - przeciw, 1 - wstrzymujacy. 

P r Z e b i ego bra d: 

2. Przyjecie protokolu z XXIII sesji. 

Radni nie zglosili uwag do protokolu, W wyniku glosowania, protokol z XXIII sesji Rady 

Gminy zostal przyjety jednoglosnie (14 glosow - za). 

3. Sprawozdanie z dzlalalnosci W6jta Gminy Miejsce Piastowe za okres miedzy sesjami. 

,... Sprawy inwestycyjne: 

~ Zakonczona zostala budowa skrzyzowania drogi krajowej ul. Krosnienskiej z droga wewnetrzna 

ul. Handlowa w Miejscu Piastowym. 

~ Na niekt6rych odcinkach dr6g powiatowych Rogi - Iwonicz i Miejsce Piastowe - Wrocanka 

polozony zostal asfalt. 

~ Trwa budowa chodnika przy drodze powiatowej Glowienka - Wrocanka. Inwestycja 

realizowanajest w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dr6g Lokalnych. 

y Trwa przebudowa drogi gminnej ul. Pilsudskiego w miejscowosci Targowiska. Zadanie to, 

finansowane jest z Narodowego Programu Odbudowy Dr6g Lokalnych. 

~ Trwa remont drogi gminnej - ul. Handlowej w miejscowosci Targowiska. Zadanie to, 
finansowane bedzie z Funduszu Solidarnosci Unii Europejskiej. 

~ W dniu 08.05.2012 r. zostal ogloszony przetarg na odbudowe dr6g gminnych - ul. 

Starowiejskiej i Cmentamej w Miejscu Piastowym oraz ul. Slonecznej w Glowience. Zostaly 

zlozone trzy oferty. Oferte 0 najnizszej cenie zlozyla firma STRABAG z Pruszkowa, na kwote 
616.036,99 zl. Termin zakonczenia robot, to 90 dni od podpisania umowy. W/w zadania beda 
realizowane ze srodkow otrzymanych na usuwanie skutkow powodzi. 
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'"	 Wniosek zlozony do Regionalnego Programu Operacyjnego 0 pozyskanie srodkow na 
przebudowe drogi miedzy Glowienka a Wrocanka tzw. "Na Jaworze", zostal pozytywnie 
rozpatrzony. Inwestycja bedzie realizowana w 2013 roku. 

Sprawy oswiatowe: 

'" Zostaly rozstrzygniete konkursy na dyrektor6w trzech szkol podstawowych w: Glowience, 
Lezanach i Zalesiu. Dodal, ze na dyrektora Szkoly Podstawowej im. Tadeusza Kosciuszki w 
Lezanach zostala wybrana pani Teresa Zamorska, ana dyrektora Szkoly Podstawowej w Zalesiu 
pani Daniela Kokoszka. Natomiast konkurs na dyrektora Szkoly Podstawowej im. Benedykta 
Wierdaka w Glowience, nie zostal rozstrzygniety. W zwiazku z tym zgodnie z przepisami, W6jt 
moze oglosic nowy konkurs lub powierzyc obowiazki na czas okreslony wskazanej osobie. 

'" Dyrektor Szkoly Podstawowej im. Sw, Jana Kantego w Targowiskach musi wskazac kierownika 
filii w Widaczu. 

'" W zwiazku z wnioskiem 0 ponowne ustalenie oceny pracy Dyrektora SP w Widaczu pana 
Andrzeja Biela zostal powolany trzy osobowy zespol oceniajacy. Zespol dokonal ponownej 
oceny pracy, podtrzymujac jednoglosnie wystawiona wczesniej przez W6jta ocene. 

'" Zatwierdzone zostaly arkusze organizacyjne szkol dla kt6rych organem prowadzacym jest 
Gmina. Dodal, ze zostala zmniejszona liczba godzin 0 ponad 200 tj. ponad 10 etat6w. 

'" Zostal przeprowadzony nab6r dzieci do przedszkoli w gminie. Zapisanych zostalo okolo 500 
dzieci, w wiekszosci do pieciogodzinnej opieki przedszkolnej. Wspomnial tez, ze wiekszosc 
szesciolatkow zostala zapisana do oddzialow przedszkolnych, z wyjatkiem Widacza i Wrocanki, 
gdzie dzieci szescioletnie zostaly zapisane do szkoly, 

'" Najlepszy wynik z egzaminu gimnazjalnego na terenie Gminy Miejsce Piastowe uzyskalo 
Spoleczne Gimnazjum w Rogach. Szczegolowe wyniki egzamin6w gimnazjalnych zostana 
przedstawione na kolejnej sesji. 

'" Do dnia dzisiejszego nie wplynal oficjalny wniosek od Zgromadzenia Sw. Michala Archaniola 
w Miejscu Piastowym 0 rejestracji niepublicznej plac6wki oswiatowej, 

'" W okresie wakacyjnym zostana przeprowadzone remonty w szkolach, Dodal, ze w przyszlym 
tygodniu odbedzie sie w tym zakresie spotkanie z dyrektorami szkol. 

Sprawy r6tne: 

'" Trwa budowa Domu Ludowego w Niznej Lace, Inwestycje wykonuje firma "DROZBUD" 
z Rymanowa. Zakonczenie planowane jest na 2013 r. Inwestycja jest realizowana z Programu 
Rozwoju Obszar6w Wiejskich. 

'" W dniu 20.06.2012 r. zostala podpisana umowa na zadanie .Rewitaiizacja budynku Domu 
Ludowego w Rogach" z Przedsiebiorstwem Produkcji i Handlu "KK-BUD" z Krosna. Termin 
realizacji pierwszego etatu - 30.09.2012 r., termin zakonczenia calego zakresu rob6t 
15.10.2013 r. 

'" Wplynely dwa wnioski 0 przeksztalcenie prawa uzytkowania wieczystego nieruchomosci 
w prawo wlasnosci, Jeden wniosek dotyczy dzialki nr 1758/2 0 pow. 0,02, polozonej 
w Targowiskach za oplata z tytulu przeksztalcenia w wysokosci 3.474 zl, na rzecz jej 
uzytkownika wieczystego Przedsiebiorstwa Handlowego ABC K. Janusz i Wsp6lnicy Spolka 
Jawna z Targowisk. Decyzja wydana w powyzszej sprawie w dniu wczorajszym uprawomocnila 
sie. Drugi wniosek dotyczy dzialki nr 222 0 pow. 1,45 ha, polozonej w obrebie ewidencyjnym 
Targowiska, za oplata z tytulu przeksztalcenia w wysokosci 294.408,00 zl, na rzecz jej 
uzytkownika wieczystego Fabryki Mebli "SANCRO" z Targowisk. W powyzszej sprawie 
zostala wydana decyzja, z ktora nie zgodzila sie Fabryka Mebli i wycofala wniosek. Decyzja 
zostanie uchylona. Z kolei odniosl do sprawy sprzedazy nieruchomosci i przypomnial, ze Rada 
Gminy wyrazila zgode na sprzedaz dzialki nr 1758/1 0 pow. 0,12 ha polozonej w Targowiskach, 
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przyznajac pierwszenstwo w nabyciu w/w nieruchornosci Przedsiebiorstwu Handlowemu ABC 

K. Janusz i Wsp6lnicy, najemcy budynku uzytkowego znajdujacego sie na w/w dzialce. Cena 
netto nieruchomosci, za ktora zostanie sprzedana dzialka wynosi 155.000,00 zl. 

;,.	 Wiekszosc solectw Gminy Miejsce Piastowe juz zrealizowala budzety soleckie. Niekt6re 
solectwa nadal je realizuja tj.: Rogi (remont trybuny na stadionie), Targowiska (wykonanie 

parkingu), Widacz (doposazenie Domu Ludowego), Nizna Laka (oznakowanie ulic). Nastepnie 
odniosl sie do solectwa Lezany i stwierdzil, ze wartosc rob6t zwiazanych z budowa parkingu 
kolo Domu Ludowego przekroczyla wartosc budzetu soleckiego, W zwiazku z tym zwrocil sie 
z prosba do Soltysow, by nie planowali zadan, kt6re znaczaco przekraczaja wartosc budzetu 

soleckiego. 

;,.	 W zwiazku z wejsciem w zycie od nowego roku ustawy dotyczacej gospodarki odpadami 
komunalnymi, Rada Gminy bedzie musiala uchwalic kilka uchwal w tej kwestii. Dodal, ze nie 
ma jeszcze uchwalonego wojew6dzkiego planu gospodarki odpadami, w oparciu 0 kt6ry gminy 

beda podejmowac stosowne uchwaly w tym zakresie. Przypomnial ze, sprawa gospodarki 

odpadami byla wiele razy dyskutowana na konwencie wojtow i burmistrz6w, i gminy powiatu 
krosnienskiego w tym temacie sa podzielone. Niekt6re gminy podjely wspolna inicjatywe 
przystapienia do .Zwiazku Miedzygminnego Dorzecza Wisloki". Do zwiazku przystapily juz 
niekt6re gminy z naszego powiatu. Majac powyzsze na uwadze nalezy rozwazyc podjecie 
odpowiednich krok6w z tym zwiazanych. 

;,.	 W okresie miedzy sesjami odbyly sie dwa zebrania wiejskie tj. w dniu 19.05.2012 r. w Niznej 
Lace, a w dniu 02.06.2012 r. w Widaczu, na kt6rym zostala wybrana nowa Rada Solecka. 

;,. Dziala juz grupa Odnowy Wsi w Rogach. Liderem grupy wybrana zostala pani Gryzelda Mazur. 
Nadmienil, ze na poczatku miesiaca lipca w Domu Ludowym w Glowience odbedzie sie 
szkolenie dla lider6w odnowy wsi z tej czesci wojew6dztwa. 

;,. W okresie miedzy sesjami w Gminie Miejsce Piastowe odbylo sie szereg imprez kulturalnych 

i spotkan takich jak: tydzien ekologiczny w miejscowosci Lezany, zawody motocrossowe na 
torze .Winna Gora" w miejscowosci Miejsce Piastowe, pikniki rodzinne w miejscowosciach: 

Rogi, Targowiska i Miejsee Piastowe, Michayland, odsloniecie tablicy pamiatkowej na starym 
budynku GOK w Glowience, z podobizna Adeli Kolanko, osoby zwiazanej z mlodzieza 

i dzialalnoscia kulturalno-spoleczna, wspolzalozycielki zespolu "Pog6rzanie", 1OO-lecie smierci 
bl. Ks. Bronislawa Markiewicza, wianki w miejscowosci Nizna Laka. Wojt podziekowal 
organizatorom za przygotowanie w/w imprez. 

;,.	 W dniu 29.05.2012 r. w Urzedzie Gminy w Jasliskach odbyl sie Konwent6w W6jt6w 

i Burmistrz6w z powiatu krosnienskiego. W Konwencie uczestniczyl nowo wybrany Komendant 
Policji. Dodal, ze na Konwencie omawiana byla sprawa reformy funkcjonowania Policji na 
terenie wojewodztwa podkarpackiego. Nadmienil, ze wiele gmin protestuje w tej sprawie, bo 
problemem jest likwidacja posterunk6w i komisariat6w w poszczeg6lnych gminach. Jesli chodzi 
o Miejsce Piastowe, to w ramach tej reformy ulegnie zmianie podporzadkowanie posterunku, 

kt6ry wejdzie w struktury garnizonu krosnienskiego. Wspornnial tez 0 otrzymanej propozycji 
w sprawie bezplatnego przejecia na wlasnosc Gminy Miejsce Piastowe dzialki wraz 
z zabudowaniami, na kt6rym znajduje sie obecny Posterunek Policji. W/w budynek jest 
wlasnoscia Skarbu Panstwa, Decyzje w tej sprawie bedzie musiala podjac Rada Gminy. 

;,.	 W dniu 25.06.2012 r. w sali narad Urzedu Gminy Miejsce Piastowe odbyla sie Rada Spoleczna 
SPG ZOZ w Miejscu Piastowym. Dodal, ze Rada Spoleczna SPG ZOZ pozytywnie 
zaopiniowala Regulamin Organizacyjny Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki 
Zdrowotnej w Miejscu Piastowym. 
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y	 W okresie wakacyjnym bedzie nadal realizowany projekt, na kt6ry Gmina otrzymala wsparcie 
finansowe z Ministrostwa Spraw Wewnetrznych i Administracji pt. .Razem bezpieczniej". 

Y	 W dniu 15.07.2012 r. odbeda sie uroczystosci zwiazane z obchodami swieta patrona Gminy 

Miejsce Piastowe. Z tej okazji W6jt zaprosil radnych, soltysow, dyrektor6w i kierownik6w 
jednostek organizacyjnych gminy do wziecia udzialu w tych uroczystosciach. Dodal, ze na ta 
uroczystosc zostana rowniez zaproszeni byli wojtowie, radni oraz soltysi poprzednich kadencji. 
Wspornnial, ze Gmina Miejsce Piastowe zostanie uhonorowana medalem BENEMERENTI 

CONGREGATIONIS SANCTI MICHAELIS ARCHANGELI przyznanym przez Zarzad 
Zgromadzenia Ksiezy Michalit6w. 

Radny Andrzej Wilga zlozyl zapytanie, czy juz wiadomo ile zostalo zapisanych dzieci do 
niepublicznego gimnazjum, kt6re bedzie prowadzic Zgromadzenie Sw. Michala Archaniola, 

W6jt wyjasnil, ze do Gminy Miejsce Piastowe, kt6ra prowadzi rejestr plac6wek oswiatowych 
nie wplynal wniosek od Zgromadzenia w sprawie rejestracji niepublicznego gimnazjum. 

,-... Przewodniczacy Rady odnosnie bezplatnego przekazania budynku na wlasnosc gminy spytal, 

czy to nie jest przerzucanie przez panstwo na samorzady obowiazkow, kt6re na nim ciaza, Uwaza, 

ze przejecie budynku wraz z dzialka wiaze sie z kosztami utrzymania, kt6re musi poniesc samorzad. 

W6jt wyjasnil, ze likwidacja posterunku w Miejscu Piastowym podyktowana jest niewielka 
odlegloscia z Miejsca Piastowego do Krosna W zwiazku z tym funkcje dzielnicowych, badz obsluge 
policyjna moze pelnic Komenda Miejska Policji w Krosnie. 

Przewodniczqcy obrad oglosil 15-minutowq (950 - 10°5) przerwe w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady, realizujqc dalsze punkty porzqdku obrad. 

4.	 Podejrnowanie uchwal: 

1) Podjecie uchwaly w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Miejsce Piastowe za 2011 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2011 rok. 

a) Przedstawienie sprawozdania z wykonania budzetu Gminy Miejsce Piastowe za 2011 rok: 

Skarbnik Gminy Malgorzata Kochan przedstawila sprawozdanie roczne z wykonania budzetu 
Gminy Miejsce Piastowe za 2011 rok, sprawozdanie finansowe za 2011 rok, informacje 0 stanie 
mienia Gminy Miejsce Piastowe oraz sprawozdanie roczne z wykonania plan6w finansowych 

samorzadowych instytucji kultury. samodzielnego publicznego gminnego zakladu opieki zdrowotnej 

za 2011 rok. Nastepnie odczytala uchwale Nr IX/20/2012 Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Rzeszowie z dnia 20 kwietnia 2012 r. w sprawie sprawozdania W6jta Gminy Miejsce Piastowe 
z wykonania budzetu gminy za 2011 rok. Regionalna Izba Obrachunkowa w Rzeszowie pozytywnie 
zaopiniowala w/w sprawozdanie. 

b) Odczytanie uchwaly Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Miejsce Piastowe 0 udzielenie absolutorium: 
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Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej radny Andrzej Wilga przedstawil protokol 

z posiedzenia w dniu 16.05.2012 r. Komisji Rewizyjnej, kt6rego tematem byla dyskusja nad 

sprawozdaniem z wykonania budzetu Gminy za 2011 rok, w celu zaopiniowania i wystapienia 

z wnioskiem 0 udzielenie absolutorium dla W6jta Gminy Miejsce Piastowe. Dodal, ze Komisja 

Rewizyjna po rozpatrzeniu sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budzetu Gminy 

Miejsce Piastowe za 2011 rok wraz z opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie oraz 

informacja o stanie mienia Gminy Miejsce Piastowe, jak rowniez po wysluchaniu wyjasnien W6jta 

Gminy postanowila jednomyslnie pozytywnie zaopiniowac wykonanie budzetu za 2011 rok 

i wystapic z wnioskiem 0 udzielenie absolutorium Wojtowi Gminy Miejsce Piastowe. Nastepnie 

przedstawil uchwale Nr IXI14/20 12 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 23 maja 

2012 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Miejsce Piastowe 

o udzielenie absolutorium W6jtowi Gminy z tytulu wykonania budzetu Gminy za 2010 r. - opinia 

pozytywna. 

c) Przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy w sprawie wykonania budzetu Gminy za 2011 rok: 

,.. Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje na wsp6lnym posiedzeniu w dniu 25.06.2012 r. 

po zapoznaniu sie z rocznym sprawozdaniem z wykonania budzetu Gminy za 2011 rok, po 

wysluchaniu wyjasnien W6jta Gminy oraz po zapoznaniu silt z opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie i przeprowadzeniu dyskusji, pozytywnie zaopiniowaly sprawozdanie 

z wykonania budzetu Gminy Miejsce Piastowe za 2011 rok. 

d) Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budzetu Gminy za 2011 rok: 

W6jt poinformowal, ze w roku ubieglym bylo prowadzonych wiele inwestycji wiekszych 

mniejszych. Nadmienil, ze na terenie niemal kazdego solectwa zostalo zrealizowane jakies 

zadanie. Przypomnial, ze wiekszosc inwestycji byla wykonana przy wspoludziale srodkow 

pozyskanych z dofinansowania. Nastepnie odniosl silt do wydatk6w biezacych, kt6rych w 2011 r. 

",..	 bylo dose duzo, Dodal, ze analiza, kt6ra jest prowadzona na biezaco wskazuje ze Gmina wraz 

z jednostkami musi skupic silt na oszczednosciach i jest to realizowane sukcesywnie w roku 

obecnym. Bo w dluzszej perspektywie budzet 0 takim stopniu wydatk6w biezacych bedzie nie do 
utrzymania i zagrozi dalszemu rozwojowi gminy. Ta swiadomosc przelozyla silt miedzy innymi na 

podjecie decyzji 0 likwidacji SP w Widaczu i cieciach w oswiacie 0 charakterze racjonalizatorskim. 

Byly to trudne decyzje ale trzeba bylo je podjac. Dodal, ze takich decyzji 0 charakterze 

oszczednosciowym w roku biezacym bedzie jeszcze wiele. Co do kwestii zadluzenia, to wynosi one 

okolo 17,5 miliona zlotych, na kt6re skladaja silt pozyczki i kredyty. Jest to stopa bezpieczna, bo 

Gmina nie przekroczyla dozwolonego zadluzenia. Dodal, ze bez wsparcia pozyskanych srodkow 

z funduszy zewnetrznych, Gmina nigdy nie zrealizowalaby wielu zadan, kt6re sa obecnie 

prowadzone np. budowa domu ludowego w Niznej Lace, przebudowa domu ludowego w Rogach, 
czy w roku przyszlyrn remont domu ludowego w Targowiskach. Wspomnial, ze rok obecny jest 

jednym z ostatnich lat, kiedy mozna pozyskac srodki z funduszy zewnetrznych. Pozniej nastapi 

kilkuletni okres zastoju i Gmina bedzie musiala funkcjonowac w ramach wlasnego budzetu oraz 

splacac zaciagniete pozyczki i kredyty. Nastepnie stwierdzil, ze Gmina Miejsce Piastowe jest 
pozytywnie postrzegana w srodowisku zewnetrznyrn, bo realizowanych jest wiele zadan 
i prowadzona jest aktywna polityka spoleczna. Jest rowniez przyjazna biznesowi. W ubieglym roku 
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zostal otwarty duzy obiekt handlowo - uslugowy "OBI", a obecnie trwa kompletowanie 

dokumentacji dla drugiego wielkopowierzchniowego obiektu handlowego. Dodal, ze bardzo wielu 

inwestor6w wybiera Gmine Miejsce Piastowe, jako miejsce lokalizacji swoich inwestycji, takze 
osoby indywidualne wybieraja nasza Gmine jako miejsce do budowy swojego domu. Na 

zakonczenie W6jt podziekowal wszystkim radnym za podejmowanie slusznych decyzji w sprawie 
wydatkowania srodkow budzetowych przeznaczanych na inwestycje i zyczyl, aby w roku biezacym, 
jak i w kolejnych latach byla nadal taka skutecznosc, 

Radny Czeslaw Kopczak wspomnial, ze w roku ubieglym zlozyl wniosek 

w sprawie szczegolowej informacji dotyczacej realizacji zadari w poszczeg6lnych solectwach. 

Dodal, ze ten sam wniosek przypornnial w roku biezacym, Uwaza, ze to sprawozdanie nie jest na 
tyle szczegolowe, zeby wskazywalo wszystkie zadania kt6re zostaly wykonane i zajakie srodki. 

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze nalezy zwrocic uwage przede wszystkim na ta kwestie, 
o kt6rej mowil pan Wojt, ze nie przesypiamy tego okresu, kiedy faktycznie sa spore mozliwosci 
realizacji zadan w oparciu 0 srodki pozyskiwane z roznych funduszy pomocowych. Uwaza, ze przy 

wykorzystaniu tylko pieniedzy, kt6rymi Gmina dysponuje w ramach dochodu, to wiele tych 
przedsiewziec, kt6re w ubieglym roku zostaly zrealizowane, by nie powstalo, a na pewno, nie 
w takim zakresie, w jakim to zostalo zrobione. Dodal, ze gdyby nie srodki pozyskane z zewnatrz, to 

te duze i kosztowne inwestycje nigdy by nie zostaly zrealizowane np. budowa drogi wraz 
z chodnikiem w miejscowosci Zalesie, termomodernizacja budynk6w szkol w Rogach 

i w Targowiskach, kosztowny program zwiazany z przeciwdzialaniem wykluczeniu cyfrowemu, czy 

rozpoczecie budowy sali gimnastycznej w Glowience i wiele innych zadan. Stwierdzil, ze wszyscy 

zdaja sobie sprawe, ze ta spora liczba inwestycji, spowodowala zadluzenie Gminy. Ale gdybysmy 
tego okresu kt6ry jest, nie wykorzystali, to bylibysmy bez kredytu, ale bylibysmy, tez bez efektu. Na 

zakonczenie stwierdzil, ze kierunek podjetych dzialan w roku ubieglym, przy akceptacji Rady 
Gminy byl prawidlowy, a zrealizowane inwestycje w pelni beda zaspokajac potrzeby mieszkancow 

Gminy Miejsce Piastowe. 

Radna Zuzanna Dr6bek zapytala z czego wynikaja rozbieznosci w zakresie wykazanych 
danych dotyczacych dotacji udzielonych z budzetu gminy. 

Skarbnik Gminy wyjasnila, ze rozbieznosci dotycza dotacji dla miasta Krosna za dzieci 
z Gminy Miejsce Piastowe, kt6re uczeszczaja do przedszkola w Krosnie. Dodala, ze dotacja 

w kwocie 90,00 zl zostala uregulowana w miesiacu styczniu biezacego roku. 

Radny Ryszard Lenik zapytal, jaka ostateczna kwota dodatkowa zakonczyly sie prace przy 
adaptacji domu ludowego we Wrocance. 

Skarbnik Gminy poinformowala, ze na stronie 46 sprawozdania jest wykazany plan 
dodatkowych koszt6w adaptacji domu ludowego we Wrocance. 

Pan Zbigniew Rob6tka - Soltys Solectwa Lezany zwrocil sie z pytaniem, czy zadanie z roku 
ubieglego dotyczacego kotlowni, zostanie wlaczone do calosciowego projektu modernizacji 
budynku domu ludowego w Lezanach. 
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W6jt poinformowal, ze jesli wniosek zostanie pozytywnie zaakceptowany i zrealizowany, to 

koszty przygotowania dokumentacji sa refundowane i moga bye elementem projektu. 

Wobec braku kolejnych zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady przeprowadzil 

glosowanie nad zatwierdzeniem sprawozdania finansowego za 2011 rok oraz sprawozdania 
z wykonania budzetu Gminy Miejsce Piastowe za 2011 rok. 

Uchwala Nr XXIV/165/12 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminy Miejsce Piastowe za 2011 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2011 rok 

zostala przyjeta jednoglosnie (14 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala oraz sprawozdania 
W6jta Gminy Miejsce Piastowe z wykonania budzetu gminy za 2010 rok stanowia zalacznik do 

protokolu. 

2) Podjecie uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium Wojtowi Gminy Miejsce Piastowe za 2011 
rok. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje na wsp6lnym posiedzeniu w dniu 25.06.2012 r. 

pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy 

Miejsce Piastowe za 2011 rok. 

Uchwala Nr XXIV/166/12 w sprawie udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy Miejsce Piastowe za 

2011 rok zostala przyjeta w glosowaniu jawnym. Za przyjeciem glosowalo 13 radnych, glosow 
przeciwnym nie stwierdzono, 1 radny wstrzymal sie od glosu, Uchwala stanowi zalacznik do 

protokolu. 

W6jt podziekowal radnym za przyjecie sprawozdan finansowych z wykonania budzetu 

,... gminy za 2011 rok i za udzielenie absolutorium. 

3) Podjecie uchwaly 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miejsce Piastowe. 

Skarbnik Gminy przedstawila projekt uchwaly wraz z autopoprawka. W zwiazku 
z uzyskaniem dodatkowych dochod6w dokonano zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 
Miejsee Piastowe oraz w prognozie kwoty dlugu na lata 2012 - 2021 okreslonych w zalaczniku ill 1 

do uchwaly ill XVI/103/11 Rady Gminy Miejsce Piastowe z dnia 20 grudnia 2011 r. w sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejsce Piastowe: 

- zmniejszono dochody biezace 0 kwote 39.100; 

- zmniejszono wydatki biezace 0 kwote 2.400; 

- zwiekszono dotacje na zadania biezace 0 kwote 8.394; 

- zwiekszono swiadczenia na rzecz os6b fizycznych 0 kwote 19.800; 

- zmniejszono wydatki na programy finansowane z udzialem srodkow zwiazanych z realizacja 
zadan jednostki samorzadu terytorialnego 0 kwote 53.000;
 

- zwiekszono wydatki majatkowe 0 kwote 363.300;
 
8 



- zwiekszono planowany deficyt 0 kwote 400.000. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

o zrmame uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce 

Piastowe. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIVI167112 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miejsce Piastowe zostala przyjeta jednoglosnie (14 glos6w - za) w glosowaniu 

jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

4) Podjecie uchwaly w sprawie zmian w uchwale budietowej na 2012 rok. 

Skarbnik Gminy przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 

2012 r. wraz z autopoprawka wedlug zwiekszen i zmniejszen w dochodach i wydatkach 

poszczeg61nych dzialow klasyfikacj i budzetowej. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok. 

Wobec braku zgloszeri do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie, 

Uchwala Nr XXIVI168112 w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok zostala przyjeta 

jednoglosnie (14 glos6w- za) w glosowaniu jawnyrn. Uchwala stano wi zalacznik do protokolu. 

Przewodniczqcy obrad oglosil l S-minutowq (1]20 - ]]35) przerwe w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady. 

5) Podjecie uchwaly w sprawie przystqpienla do sporzqdzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego "Miejsce Piastowe - Anielska Gorka" w Gminie Miejsce 

Piastowe. 

W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Do Urzedu Gminy wplynal wniosek 
od Zgromadzenia Swietego Michala Archaniola w Miejscu Piastowym 0 opracowanie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego, umozliwiajacego realizacje zamierzen inwestycyjnych 
przy Sanktuarium w Miejscu Piastowym, zwiekszajacych atrakcyjnosc tego miejsca dla 
mieszkancow, turyst6w i pielgrzym6w. W sanktuarium, kt6re stanowi polskie centrum kultu Sw, 
Michala Archaniola czczona jest figura Matki Boskiej Fatimskiej. W pierwsze soboty miesiaca 
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odbywaja sie nabozenstwa Fatimskie, ktore grornadza tysiace wiernych. Umozliwienie atrakcyjnego 

zagospodarowania pozwoli na pozyskiwanie srodkow z funkcjonowania calego kompleksu i da 

nowe miejsca pracy oraz stworzy interesujace miejsce na mapie atrakcji turystycznych regionu oraz 

kraju. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie przystapienia do sporzadzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

"Miejsce Piastowe - Anielska Gorka" w Gminie Miejsce Piastowe. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie, 

Uchwala Nr XXIVI169/12 w sprawie przystapienia do sporzadzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego "Miejsce Piastowe - Anielska Gorka" w Gminie Miejsce 

Piastowe zostala przyjeta w glosowaniu jawnym. Za przyjeciem glosowalo 13 radnych, glosow 

przeciwnym nie stwierdzono, 1 radny nie bral udzialu w glosowaniu. Uchwala stanowi zalacznik do 

protokolu. 

6) Podjecie uchwaly w sprawie Statutu Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki 
Zdrowotnej w Miejscu Piastowym. 

Wojt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Podjecie uchwaly dotyczacej Statutu 

SPG ZOZ w Miejscu Piastowym wynika z koniecznosci dostosowania jego postanowien do ustawy 

z dnia 15 kwietnia 2011 r. 0 dzialalnosci leczniczej. Dodal, ze Rada Spoleczna SPG ZOZ w Miejscu 

Piastowym na posiedzeniu w dniu 25.06.2012 r. pozytywnie zaopiniowala Statut SPG ZOZ 

w Miejscu Piastowym. 

,... Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 

przewodniczacy Komisji Edukacji, radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska oraz radny Piotr Wegrzyn - przewodniczacy Komisji Statutowej 

poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly w sprawie Statutu 

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Miejscu Piastowym. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIVI170/12 w sprawie Statutu Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu 
Opieki Zdrowotnej w Miejscu Piastowym zostala przyjeta jednoglosnie (14 glosow - za) 

w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu, 

7)	 Podjecie uchwaly w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Spolecznej Samodzielnego 
Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Miejscu Piastowym. 
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W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Podjecie uchwaly dotyczacej 
Regulaminu Rady Spolecznej SPG ZOZ w Miejscu Piastowym wynika z koniecznosci dostosowania 
jego postanowien do ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. 0 dzialalnosci leczniczej. Dodal, ze Rada 
Spoleczna SPG ZOZ w Miejscu Piastowym na posiedzeniu w dniu 25.06.2012 r. podjela 
jednomyslnie uchwale Nr III/7112 w sprawie uchwalenia Regulaminu Rady Spolecznej 
Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Miejscu Piastowym, kt6ra 
jest zalacznikiem do uchwaly. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Spolecznej Samodzielnego Publicznego Gminnego 
Zakladu Opieki Zdrowotnej w Miej scu Piastowym. 

,. Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIVI171112 w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Spolecznej Samodzielnego 
Publicznego Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Miejscu Piastowym zostala przyjeta 
jednoglosnie (14 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

8)	 Podjecie uchwaly w sprawie nadania nazw ulicom bedqcych drogami publicznymi 

w miejscowosci Niina Lqka: 

W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Stosownie do ustawy 0 samorzadzie 
gminnym do wlasciwosci Rady Gminy nalezy podejmowanie uchwal w sprawie nazw ulic bedacych 
drogami publicznymi lub nazw dr6g wewnetrznych, Stanowisko zebrania wiejskiego solectwa 
Nizna Laka w sprawie nadania nazw ulicom stanowiacym drogi publiczne, zostalo zawarte 
w protokole z zebrania wiejskiego z dnia 19.05.2012 r., do kt6rego zalaczono mape pogladowa 

,..	 z proponowanymi nazwami ulic. Nastepnie W6jt om6wil lokalizacje oraz nazwy nadane 
poszczeg61nym ulicom w miejscowosci Nizna Laka. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie nadania nazw ulicom bedacych drogami publicznymi w miejscowosci Nizna Laka. 

Wobec braku zgloszen do dyskusj i, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie, 

Uchwala Nr XXIVI172112 w sprawie nadania nazw ulicom bedacych drogami publicznymi 
w miejscowosci Nizna Laka zostala przyjeta jednoglosnie (14 glos6w - za) w glosowaniu jawnym. 
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

9) Podjecie uchwaly w sprawie nadania nazwy drodze wewnetrznej w miejscowosci Miejsce 
Piastowe. 
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W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Stosownie do ustawy 0 samorzadzie 
gminnym do wlasciwosci Rady Gminy nalezy podejmowanie uchwal w sprawie nazw ulic bedacych 
drogami publicznymi lub nazw dr6g wewnetrznych. Droga wewnetrzna 0 proponowanej nazwie 

ul. Handlowa prowadzi do nowo powstalego obiektu handlowo - uslugowego "OBI" w Miejscu 
Piastowym. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzcwodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie nadania nazwy drodze wewnetrznej w miejscowosci Miejsce Piastowe. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIVI173112 w sprawie nadania nazwy drodze wewnetrznej w miejscowosci Miejsce 
Piastowe zostala przyjeta jednoglosnie (14 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stano wi 
zalacznik do protokolu, 

10) Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia warunkow odplatnosci za pomoc wformie doiywiania. 

Pani Lucyna Baran - Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Miejscu 

Piastowym przedstawila projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Pomoc w formie posilku mozc bye 
przyznana odplatnie dzieciom do 7 roku zycia, uczniom do czasu ukonczenia szkoly 

ponadgimnazjalnej, osobom i rodzinom, znajdujacych sie w trudnej sytuacji zyciowej 

w szczegolnosci osobom samotnym, w podeszlym wieku, chorym i niepelnosprawnym, jezeli 

doch6d osoby samotnie gospodarujacej lub doch6d na osobe w rodzinie przekracza 150% kryterium 
dochodowego, okreslonego w ustawie 0 pomocy spolecznej. Pomoc w formie jednego goracego 

posilku moze bye przyznana na podstawie wniosku osoby zainteresowanej, jej przedstawiciela 
ustawowego, innej osoby lub instytucji z podaniem stosowanego uzasadnienia. Przyznanie pomocy 
odbywa sie pod warunkiem zwrotu wydatk6w wedlug zasad okreslonych przez Rade Gminy, 

w drodze uchwaly. W szczeg6lnie uzasadnionych przypadkach, kierownik GOPS, na wniosek 

".	 pracownika socjalnego lub osoby zainteresowanej, moze odstapic od zadania zwrotu wydatk6w za 

pomoc w formie posilku. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie okreslenia warunk6w odplatnosci za pomoc w formie posilku. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIVI174/12 w sprawie nadania nazwy drodze wewnetrznej w miejscowosci Miejsce 
Piastowe zostala przyjeta jednoglosnie (14 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi 
zalacznik do protokolu, 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
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Radna Maria Glazer zwrocila sie 0 przyznanie dodatkowych srodkow finansowych na 
wyremontowanie szatni sportowej w Rogach, tym bardziej ze, .Burza'' Rogi awansowala do 
wyzszej ligi. 

Przewodniczacy Rady w odniesieniu do w/w wypowiedzi odczytal pismo z dnia 21.06.2012 r. 
skierowane do Rady Gminy Miejsce Piastowe od Prezesow Klub6w Sportowych LUKS .Burza" 
Rogi iLKS "Glowienka 0 przyznanie dodatkowych srodkow na dzialalnosc klub6w sportowych. 

Radny Czeslaw Kopczak zakomunikowal, ze na podstawie przeprowadzonych ankiet 2/3 
mieszkancow miejscowosci Widacz jest zainteresowanych przylaczeniem do gminnej sieci 
wodociagowej, W zwiazku z tym zwrocil sie do Rady Gminy 0 podjecie tego tematu, jako zadania 
wlasnego i rozpatrzenia mozliwosci wykonania prac dokumentacyjnych. 

Przewodniczacy Rady odczytal pisma, jakie wplynely w okresie miedzy sesjami: 

- Pismo z dnia 16.06.2012 r. od Stowarzyszenia Na Rzecz Prawdziwej Ekologii z Trepczy, 

dotyczace, uwag do projektu uchwaly w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego .Rogi 
- 6". 

- Pismo z dnia 13.06.2012 rod Wojewody Podkarpackiego w Rzeszowie dotyczace podjetej przez 
Rade Gminy Miejsce Piastowe uchwaly w sprawie zasobow pomocy spolecznej w 2011 roku. 

W6jt udzielil odpowiedzi na zlozone pytania i wnioski: 

- Odnosnie klubow sportowych - jesli chodzi 0 awans, to jest stosowana taka praktyka, ze klub 

sportowy otrzymuje jednorazowo dodatek i jego kwota jest zwiekszona w roku nastepnym ze 
wzgledu na gre w lidze wyzszej, Z kolei przypomnial, ze Gmina nie rna obowiazku 
finansowania w 100% klubow sportowych, zadaniem Gminy jest propagowanie zdrowego stylu 
zycia i sportu. Wspornnial tez, ze sport w Gminie Miejsce Piastowe jest finansowany 

dwutorowo, jeden w formie konkursu na upowszechnianie sportu i takie konkursy juz sie odbyly 

i kluby sportowe srodki pieniezne otrzymaly, drugi poprzez finansowanie trenerow sportowych. 
Przypomnial, ze w roku biezacym ponad 50 tys.zl zostalo przeznaczonych z budzetow soleckich 

~	 Miejsca Piastowego i Rogow na remont zaplecza sportowego. Co do klubu sportowego 

w Glowience, to stadion i budynek nie set wlasnoscia Gminy Miejsce Piastowe, tylko miasta 
Krosna. Zaznaczyl, ze system konkursowy dla finansowania sportu na jasnych okreslonych 
zasadach, jest systemem najlepszym. I robienie wyjatkow od zasad zawsze sie zle konczy. 

- Odnosnie wodociagu - w zwiazku z tym, ze wieksza czesc mieszkancow Widacza w ankietach 

wyrazila zainteresowanie budowa wodociagu, to zostanie zorganizowane spotkanie z Rada 
Solecka Widacza i wypracowana opinia zostanie przedstawiona na zebraniu wiejskim. 
Przypomnial, ze zgodnie z prawem do gminy bedzie nalezalo wybudowanie gl6wnej magistrali 
wodociagowej, a budowa przylaczy bedzie od gminy sprawa niezalezna, Dodal, ze nie rna 
przeciwwskazan do opracowania takiej dokumentacji, lecz trzeba miec na uwadze, ze 
przygotowujac dokumenty nalezy posiadac opracowany plan realizacji tego zadania, gdyz taka 
dokumentacja rna okreslony czas waznosci, 

Radna Zuzanna Drobek spytala, jak przedstawia sie sprawa budowy kanalizacji przy ul. Polnej 
w Glowience, gdyz przy tej ulicy zostaly wybudowane nowe domy. 
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Radny Ireneusz Maslyk zwrocil sie z pytaniem, kiedy zostana zalatane szczeliny powstale na 

drodze ul. Potockiego w Lezanach, 

Radny Janusz Lenik nawiazujac do sprawy klubu sportowego w Glowience zwrocil sie 

z prosba 0 przekazanie czesci dotacji na niwelacje terenu za sala gimnastyczna i wykonania 
przebudowy instalacj i elektrycznej. 

Pan Zbigniew Rob6tka - Soltys Solectwa Lezany poruszyl sprawe budowy parkingu kolo 

domu ludowego w Lezanach i zwrocil sie do Rady Gminy 0 przyznanie srodkow na dokonczenie 

budowy w/w parkingu. 

Przewodniczacy Rady udzielil glosu panu Piotrowi Jureczko - mieszkancowi wsi Glowienka, 

kt6ry zwrocil sie nastepujacymi sprawami: 

• Zlozyl skarge na pania Soltys z Glowienki -	 zgodnie z § 10 pkt 1 podpunkt 7 Statutu Solectwa nie 
wykonuje swoich obowiazkow. 

• Zwrocil sie do Rady Gminy 0 ogloszenie ponownego konkursu na dyrektora SP w Glowience. 

~	 Dodal, ze osoby, kt6re reprezentuje chca, by szkola w Glowience rzadzila osoba z konkursu, a nie 

z nadania pana W6jta. 

• Zglosil zastrzezenia do zestawienia grunt6w komunalnych,	 kt6re sa zamieszczone na stronie 
intemetowej HIP Urzedu Gminy - brak w nim szczegolowego wykazu. 

• Poruszyl sprawe wyplaty ekwiwalentu dla strazakow OSP z miejscowosci Rogi. 

W6jt udzielil odpowiedzi na zlozone pytania i wnioski: 

- Odnosnie kanalizacji - budowa kanalizacji przy ul. Polnej w Glowience wiaze sie z budowa 

przepompowni ze wzgledu na spadek terenu. W zwiazku z tym nalezy poszukac w budzecie 

gminy srodkow na wykonanie tego zadania. 

-	 Odnosnie remontu ul. Potockiego - zostala podpisana umowa z firma KROEKO na wykonanie 

remontu drogi. 

- Odnosnie niwelacji terenu i przebudowy instalacji elektrycznej - srodki zostana przeznaczone. 

- Odnosnie parkingu w Lezanach - poczynione zostana stosowne dzialania. 

~ - Odnosnie wypowiedzi pana Piotra Jureczko: 

- jesli chodzi 0 skarge w sprawie nie zwolania zebrania wiejskiego - zebrania wiejskie 

w solectwach beda sie odbywaly w miesiacach lipcu i w sierpniu, z uwagi na to, ze infonnacja 

odnosnie budzetu soleckiego bedzie podana na poczatku miesiaca lipca, 

- jesli chodzi 0 stanowisko na dyrektora szkoly w Glowience - wylacznosc decyzji w tym 

zakresie lezy w kompetencji W6jta. 
- jesli chodzi 0 zestawienie grunt6w komunalnych zamieszczone na stronie intemetowej HIP 

sprawa zostanie wyjasniona. Dodal, ze mienie komunalne gminy jest kontrolowane przez 

Regionalna Izbe Obrachunkowa w Rzeszowie, kt6ra w tym temacie nie stwierdzila zadnych 

uchybien, 

jesli chodzi 0 wyplaty ekwiwa1entu d1a strazakow OSP w Rogach - sprawa zostanie 
sprawdzona. Dodal, ze ekwiwalent za utracone wynagrodzenie jest wyplacany zgodnie ze stawka, 

kt6ra obowiazywala w momencie akcj i. 

Radny Andrzej Wilga przekazal prosbe wyborc6w z Glowienki, kt6rzy maja wybranych 
swoich radnych, by pan Przewodniczacy nie udzielal glosu panu Piotrowi Jureczko. 
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6. Zamkniecie obrad. 

W zwiazku z tym, ze nie zgloszono wiecej interpelacji i wniosk6w Przewodniczacy Rady 
zamknal 0 godz. 1255 obrady XXIV sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe. 

Na tym protokol zakonczono. 

Protokol sporzadzila: 

Ewa Rajchel - inspektor OA 
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